

Gleneagles MediCentre

港怡日間醫療中心



Gleneagles MediCentre
港怡日間醫療中心

Our Services 我們的服務

Day Surgery Centre 日間手術中心

The Day Surgery Centre is fully equipped with functional operating rooms, providing a safe and convenient setting for a variety of minor surgical procedures. These include abscess incision and drainage, platelet-rich plasma (PRP) injection, hysteroscopic polyp excision, liposuction, breast augmentation, and more.

Patients can undergo day surgery without hospitalisation and return home on the same day after resting and being assessed by our medical staff, saving time and cost while minimising the risk of infection.

日間手術中心設有設備完善的手術室，提供安全、便捷的場地進行各類小型手術及診斷程序，包括膿瘡切開及引流術、自體高濃度血小板血漿注射、子宮瘻肉切除術、抽脂手術、隆胸手術等。

病人接受日間手術後無需住院，術後只需於中心休息，經醫護人員評估後即可於同日回家，減少時間與金錢成本，同時降低感染風險。



Medical Aesthetic Clinic 醫療美容診所

At the Medical Aesthetic Clinic, safety and comfort are at the heart of everything we do. Our aesthetic treatments are performed by plastic surgeons or registered physicians, ensuring a safe and reassuring experience.

We offer a comprehensive range of aesthetic services, including plastic surgery, minimally invasive procedures (e.g. botulinum toxin injections, hyaluronic acid injections), energy-based device treatments, and more. Anaesthesia care is provided by anaesthesiologists when needed. The Centre is committed to redefining aesthetic care — bringing comfort, safety, and beauty in one seamless experience.

中心秉持「安全」與「舒適」為核心價值，所有手術及療程均由整形外科專科醫生或註冊醫生進行，致力提供高水準、專業可靠的醫療服務。

我們提供全面的醫療美容服務，涵蓋整形手術、微整形治療(如肉毒桿菌素注射、透明質酸注射)、高能量儀器療程等，並按需要由麻醉科專科醫生提供安全、舒適的麻醉管理，期望為客人帶來結合舒適、安全與美感的嶄新醫美體驗。

To ensure clinical safety and optimal treatment outcomes, we utilise state-of-the-art technologies with clearance from the US Food and Drug Administration (FDA) and/or CE certification from the European Union, including:

為確保療程安全及效果顯著，中心採用多項獲美國食品及藥物管理局 (FDA) 及/或歐盟CE認證的先進醫療技術，例如：

- **Ultherapy**
聚焦超聲波緊膚療程
- **Thermage**
單極射頻緊膚技術
- **UltraPulse**
二氧化碳激光系統
- **Renuvion**
超能電漿緊膚技術

Our expert team formulates personalised treatment plans tailored to individuals' unique goals, thoughtfully balancing aesthetic enhancement with functional restoration. The Centre is here to help you regain confidence and embrace your natural, healthy beauty in a safe and supportive environment.

我們的專業團隊會根據您的個人需求，量身定制兼顧功能與美學的治療方案，在改善外觀與修復功能之間取得理想平衡，讓您在安全、安心的環境中重拾自信，展現自然健康之美。

General Practitioner Services 普通科門診服務

Our general practitioners possess the expertise and skills to cater to different healthcare needs, providing services including:

我們的普通科醫生具備專業知識和技能，照顧不同的醫療需要，服務包括：

- **Outpatient consultation**
門診服務
- **Health screening**
健康檢查
- **Vaccinations**
疫苗接種
- **Government programmes**
(e.g. Colorectal Cancer Screening Programme)
政府資助計劃
(如：大腸癌篩查計劃)

Where appropriate, patients will be referred to specialist services or provided with follow-up care. 如有需要，醫生會為病人提供專科轉介或後續治療等跟進服務。

Endoscopy Centre 內視鏡中心

The Endoscopy Centre offers professional diagnostic and therapeutic endoscopic procedures. We participate in the Colorectal Cancer Screening Programme subsidised by the HKSAR Government and accept Health Care Vouchers for eligible procedures.

內視鏡中心提供專業內窺鏡檢查及治療服務，並參與政府資助的大腸癌篩查計劃，同時接受使用「醫療券」支付合資格程序的費用。

Procedures offered at the Centre include:
中心提供的程序包括：

- **Gastroscopy (OGD)**
胃鏡檢查
- **Colonoscopy**
結腸鏡檢查
- **Cystoscopy**
膀胱鏡檢查
- **Hysteroscopy**
宮腔鏡檢查
- **Colposcopy**
陰道鏡檢查



Gleneagles MediCentre 港怡日間醫療中心



Gleneagles MediCentre
港怡日間醫療中心



About Gleneagles MediCentre 關於港怡日間醫療中心

Gleneagles MediCentre is dedicated to offering fast, safe and reliable medical care tailored to the needs of an urban lifestyle. Supported by advanced technology and a team of expert healthcare professionals, Gleneagles MediCentre provides a comprehensive range of ambulatory services including general outpatient consultations, health screening, vaccinations, endoscopy, minor surgery, plastic surgery and aesthetic medicine.

港怡日間醫療中心致力為市民提供快捷、安全且值得信賴的醫療體驗，全面滿足不同的醫療需求。中心結合先進技術與卓越醫護團隊，提供一系列日間醫療服務，包括普通科門診、健康檢查、疫苗接種、內窺鏡檢查、小型手術、整形外科手術及醫學美容。

Exceptional clinical quality and customer service 卓越醫療與客戶服務

Managed by a team of seasoned healthcare professionals and equipped with advanced medical equipment, Gleneagles MediCentre delivers safe, precise, and efficient ambulatory services with the hospital-standard care. Our dedicated customer service goes beyond clinical excellence, ensuring a smooth and comforting healthcare experience from scheduling to completion of treatment.

港怡日間醫療中心由經驗豐富的醫療團隊管理，配備先進的精密儀器，以醫院級的專業醫療水平，為客人提供安全、精準且高效的日間醫療服務。中心重視從預約安排到完成治療過程中的每一環節，締造順暢且備受關懷的就醫體驗。

Putting medical safety first 以醫療安全為首

Safety is our top priority. From the design of clinical spaces to medication handling procedures, the Centre strictly adheres to infection control standards and conducts regular quality audits to ensure a secure and reassuring care environment.

中心以安全為首要原則。從臨床空間設計到藥物處理流程皆層層把關，嚴格遵守感染控制標準，並定期進行臨床品質審核，確保客人能在安心、安全的環境中接受醫療照護。



Convenient location and streamlined experience 位置便利，流程精簡

Strategically located in the heart of Admiralty and easily accessible by public transport, the Centre offers same-day consultation and treatment without the need for hospital admission, saving time and simplifying the entire care experience.

中心坐落於金鐘核心地段，鄰近地鐵及主要商業區，交通便捷。客人可於即日完成診症及治療，無需住院，節省時間並簡化整個就醫體驗。



As a member of the Gleneagles Hong Kong integrated network, Gleneagles MediCentre also offers seamless access to further specialist consultation, diagnostics and investigation services at Gleneagles Hospital Hong Kong. Gleneagles MediCentre and Gleneagles Hospital Hong Kong are part of IHH Healthcare, a leading multinational healthcare provider which operates 190 healthcare facilities across 10 countries (including 89 hospitals, clinics, and ambulatory care centres).

作為「港怡醫療」品牌的成員，港怡日間醫療中心亦能為病人安排銜接港怡醫院的跟進服務，例如轉介至醫院接受專科門診、診斷和檢查等服務。港怡日間醫療中心和港怡醫院均為全球領先的跨國醫療服務機構 — IHH 醫療集團 — 的成員，集團在10個國家營運190所醫療機構（其中包括89所醫院、診所和日間醫療中心）。

Getting to Gleneagles MediCentre 前往港怡日間醫療中心

MTR 港鐵

Gleneagles MediCentre is within walking distance from MTR Admiralty Station (Exit A).

您可由港鐵金鐘站（A出口）步行至港怡日間醫療中心。



Centre address
中心地址
Portion B of Shop 1 – 41, G/F,
Admiralty Centre, 18 Harcourt Road, Hong Kong
香港金鐘夏愨道18號海富中心地下1-41號舖B部份

Appointment/Enquiry
預約/查詢
Tel 電話 +852 3903 8600
WhatsApp +852 5956 5138
(WhatsApp only 只限WhatsApp)



WhatsApp



Website 網頁